
Interpelácia č. 152/2017   
 
 
10. zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 6.11.2017  
 
 
Ing. Gore: 
Moja interpelácia, otázka smeruje k plavárni, do tretice k plavárni. Dozvedeli sme sa 
z odpovedí, ktoré boli na otázky mojich kolegov, že pripravujú sa práce, s ktorými sa 
pravdepodobne nepočítalo predtým, ako sa bude zatepľovať. Chcem sa spýtať, či je nejaký 
rozpočet, koľko tie práce budú obsahovať, z akých zdrojov sa budú platiť, ako časovo sa budú 
riešiť, lebo ste povedali, že v decembri musia byť práce, ktoré boli vysúťažené, zrealizované, 
aby sme vedeli čerpať dotáciu, ktorá bola z úradu vlády. Neviem, kedy je ten december, ale 
usudzujem, že to je niekedy 11.12., keď je dodatok k zmluve so Stavimatom, ktorý som pred 
chvíľočkou spomínal, že bol podpísaný dodatok k ďalším staveným prácam a tam je 
ohraničené 12.-teho, tak usudzujem z toho, že tam je ten deadline, čiže chcem počuť 
vyjadrenia k týmto otázkam, ktoré som vzniesol.  
 
Ing. Timečko: 
Čo sa týka práci naviac, ktoré si vyžiadalo statické posúdenie na konštrukcii plavárne, práve 
prebieha spracovanie rozpočtovej dokumentácie a v najbližšom čase tieto práce budú 
prerokované so zhotoviteľmi stavebných prác na plavárni.  
 
Ing. Gore: 
Čiže rozumiem tomu tak, že preto stojí plaváreň, preto sa nič nedeje, hoci pred mesiacom bola 
podpísaná zmluva s MD STAVOM a za mesiac má byť ukončená tá práca, čiže 
predpokladám, že bude ďalší dodatok, lebo keď stojíme, tak sa nebude stíhať práca.  
Chcem sa ešte na doplnenie opýtať, že tie zmluvy, ktoré boli podpísané vrátane dodatkov na 
plavárne, to sú už vyčerpané tie prostriedky z dotácie, alebo je tam nejaký voľný limit, 
priestor na to, že tie práce naviac ešte  budú môcť z tejto dotácie byť vyčerpané, zaplatené? 
 
Ing. Timečko: 
Hľadáme riešenie tejto sumy, ktorá bude vyrozpočtovaná. Pravdepodobne budeme musieť ísť 
tou cestou, že niektoré práce, ktoré boli zazmluvnené budú musieť byť znížené a na úkor nich 
sa vykoná sanácia omietky.  
 
Ing. Gore: 
Dobre. Ešte jedna taká technická pripomienka, resp. otázka. Vy hovoríte o nejakom statickom 
posúdení, to statické posúdenie vyplýva z toho premočenia tých stien? Zaujíma ma to, že ako 
sa tá vlhkosť dostane preč, kedy sa dostane, lebo statické úpravy asi neriešia to, že bude 
znížená vlhkosť týmito úpravami, alebo plánuje sa v rámci rozpočtu urobiť také práce, ktoré 
znížia vlhkosť tých múrov?  
 
Ing. Timečko: 
Pravdepodobne dôjde aj k vysušeniu tejto konštrukcie, ale mokrá časť nie je taká by som 
povedal, taká dôležitá, že to je mokré, nie je to také dôležité pre statiku ako to, keď tá 
konštrukcia je oddelená od základnej nosnej konštrukcie. Ale samozrejme aj to robí svoje, to 
znamená, pravdepodobne dôjde k tomu, že sa vykoná časť novej omietky a tá, ktorá ostane 
vlhká sa bude musieť vysušiť nejakou technológiou. Ale toto v podstate bude v tej 
rozpočtovej dokumentácii, ktorá bude predmetom prakticky tej zámeny.  



Ing. Gore: 
Ešte záverečná, aby bolo jasné, to vysušenie bude nasledovať potom, ako prebehnú tie práce, 
tie zatepľovacie práce? 
 
Ing. Timečko: 
Nie, nie, sanačné práce omietky. To znamenám, môže sa osekať časť tej omietky, ktorá nie je 
spojená, tá sa oseká a následne sa prevedú práce sanačné omietky, to znamená, nastrieka sa 
nová omietka a potom v podstate, keď tá vlhkosť bude väčšia ako je predpísané, toto potom 
prakticky budeme musieť vysušiť.  
 
Ing. Gore: 
Predsa len ešte jedna otázočka. Časovo to predpokladáte v akých intervaloch? 
 
Ing. Timečko: 
Časovo predpoklad, musí všetko byť dokončené do konca decembra, niekedy dajme tomu 11., 
15. decembra.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


